
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 29. septem-

ber 2020 klokken 17-19 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Christian Bechsgaard  

 MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Anita Rathje  

SKOLELEDELSEN: Jarl Falk Sabroe, Line Mie Hjorth Christensen/ 

Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:  Næstformand: 

FRAVÆRENDE: Janne Nielsen, Ditte Andersen; Line Christiansen 

17.00-17.20 Præsentation af alle medlemmer  

17.20-17.30 Elevråd 

• Orientering og debat om elevrådets punkter: 

Elevrådet konstituerede sig på sidste elevrådsmøde. De nye repræsentanter virker inte-

resserede SKB arbejdet, vi håber de kommer.    
    

17.30-17. Beslutningspunkter 

• Farlig skolevej (Svallerup for de ældre elever) – hvordan vil vi arbejde videre med 
dette 

SKB gav udtryk for og drøftede deres bekymring for skolevejen fra Svallerup via Hovvej, 

til Hvidebækskolen. Børnene skal krydse hovedvejen mellem Slagelse og Kalundborg, på 

tidspunkter hvor vejen er stærkt trafikeret. Hovvej er belastet af tung trafik. SKB ønsker 

strækningen erklæret farlig skolevej. Ledelsen forsøger at løfte problematikken, vedr. 

strækning. Christian undersøger om det kommende budget er endeligt vedtaget og her-

under også cykelstien på Dyssevej, mellem Uggerløse og Ubby.  
 

17.20-17.50 Orienteringspunkter  

• Covid-19 

COVID-19: Nye indskrænkninger betyder at sociale arrangementer udenfor skoletiden, 

ikke kan afholdes. Håndvask på C gangen vanskeliggøres af manglende vaskestationer. 

Ledelsen undersøger muligheden for mobile vaske og om udgiften vil være udgiftsneutral, 

som andre værnemidler. 

I indskoling er håndvask blevet en naturlig del af hverdagen. På mellemtrinnet belaster 

hygiejneforanstaltningerne undervisningstiden, da der mangler vaskemuligheder. I over-

bygningen, specielt 9. klasses er det vanskeligt at motivere eleverne.  

 

• Rammerne for konfirmationsforberedelsen i Svallerup 

De seneste 3 gange er børnene blevet sat af det forkerte sted, alle skal køres til Rørby 

sognegård. Der skal fremadrettet være klare retningslinjer for de børn, der bor udenfor 

sognet. Generelt skal proceduren være, at Svallerup børnene hører til i skoledistriktet. 

Præsterne skal gøres ansvarlige for, at Svallerup børnene får det rette tilbud. Rikke kon-

takter præsterne på skolens vegne, for at ensrette konfirmationsforberedelsen.  

 

• Økonomi - regnskabsituationen 2020 



Pt er der underskud på HS 800.000 de 500.000 er underskud fra sidste år.  

Vi mangler at få tildelt en mill. til inklusionscentret. Når de er tilført, skønnes underskud-

det tilbagebetalt. Der indkøbes nye pc’er til inklusionsdelen. Tildeling af ekstra finanslov 

midler, har betydet en øget ressource på 240.000 kr., øremærket nyansættelser.  HS har 

derfor ansat 2 af skolens faste vikarer, til fagligt løft i de to 7. klasser frem til 31.12.20 

I 20/21 er der tilført midler så der ansættes en ekstra ressource til overbygningseleverne. 

Der tilføres yderligere anlægsmidler til bygningsvedligeholdelse på 250.000 til skolen. 

Elevråd og medarbejdere involveres i en prioriteringsliste. 

SKB glæder sig til at se mulighederne. 

 

• Mulige forældrerepræsentanter og suppleanter til de pladser der er ledige 

Der mangler to kandidater. Der er en mulig interesseret i 0. klasse og endnu en forælder 

der repræsenterer 5. og 7. klasse. De kontaktes for endelig tilkendegivelse.  

 

 

 

17.50-18.50 Debatpunkter  

• Undervisning over nettet ved nedluk af skole fx pga. COVID19. 

Da Janne er fraværende genoptages punktet.   

Det har været meget forskelligt hvordan on line undervisningen er blevet grebet an, spe-

cielt i de mindste klasser. 
• Brug af vikarer. 

Forberedelse til vikarer, problematik med akut vikardækning. Punktet genoptages.  

 

• Budget 

Se punktet om økonomi.  

 

 

 

18.50-19.00 Kort orientering fra 

• Pædagogisk Råd v/Anita Rathje:  

Intet.  

• Elevråd: 

Intet.  

• SFO:  

Orientering om den studerendes projekt: stop motion, med børnene i SFO II.  

SKB blev orientering om hjemsendelse af børn via daycare og rammerne herfor. SKB ud-

trykte tilfredshed med platformen og SFO’ens procedure.   

Orientering om personalereduktion af en medarbejder der nedsættes til 32 timer, pga. 

faldende børnetal og ophør af souscheffunktionen. Begge ændringer sker pr. 31.10.20 

 

• Ledelsen: 



Lektiecafe for overbygningen mandage eller onsdage 14.00-15.00 med to faste undervi-

sere.  

Der afholdes ansættelsessamtaler med ansættelse af erstatning for lærer der går på pen-

sion. Derudover ansættes endnu en lærer, for at reducere nuværende timetal for enkelte 

lærere, med for højt undervisnings timetal.  

Steen Windfeldt er ansat som skoleleder pr. 1.11. 

• Skolebestyrelsen:  

HS officielle hjemmeside opdateres med SKB medlemmernes oplysninger. SKB sender 

mail til Jarl med e-mail og telefonnummer, hvis det ønskes påført.   

Drøftelse og forslag om nyhedsbrev fra SKB møderne, med beskrivelse af enkelte elemen-

ter der kunne interesseret forældrene. Link til referatet lægges på Aula, med uddybende 

beskrivelse af relevante temaer.  Jarl og Christian laver et udkast.  

Visions seminar, Christian har sendt information ud til medlemmerne om fremtidens 

skole. Arrangementet er flyttet til Herredsåsen.  Det henvender sig til alle forældre og 

medarbejdere på skoleområdet.   Invitationen lægges på Aula, til orientering af alle for-

ældrene. Der arbejdes med forskellige workshops.  

  

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøderne: 

På mødet den 5.11. deltager Steen. SKB medlemmerne præsenterer sig på mødet.  

Farlig skolevej. 

Undervisning over nettet. 

Brugen af vikarer. 

Kommende skolebestyrelsesmøder:   

2020.  OBS mødet den 29.10 flyttes til den 5.11., 2.12. 

2021.   14.1., 22.2., 23.3., 28.4., 31.5. 

 

 


